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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:776 Åtgärder mot de växande köerna inom BUP

Efter att de prestationsbaserade extrapengarna togs bort har dessvärre köerna 
till barn- och ungdomspsykiatrin ökat avsevärt de senaste två åren. Förra året 
klarade inget landsting/region regeringens målsättning om att alla ska få en 
första bedömning inom 30 dagar.

De tidigare målen om att 90 procent av alla förstabesök ska ske inom 30 dagar 
och att 80 procent av alla fördjupade utredningar inom ytterligare 30 dagar 
ersattes av tillitsstyrning, där alla landsting/regioner får del av extrapengarna, 
oavsett prestation.

Socialministern menar att det är bristen på personal som är grundproblemet. 
Dock har försämringen av tillgången till BUP skett under avsevärt kort tid. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll:

 

Vilka ytterligare åtgärder avser ministern att vidta för att för att förbättra 
tillgången till barn- och ungdomspsykiatrin?

………………………………………

Saila Quicklund (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-02-13
Besvaras senast
2018-02-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


